
     
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
  CONSILIUL JUDEŢEAN
 
 
 
 

PROCES-VERBAL
 

Încheiat astăzi 13 septembrie 2006 în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 
care are loc în sala de şedinţe a Muzeului Banatului Montan Reşiţa, ora 12,oo.

 
 
 
            Lucrările şedinţei sunt conduse de către domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE, 
care anunţă că absentează motivat domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică şi domnii 
consilieri: Parghel Laurenţiu, Popescu Gheorghe şi Chisăliţă Ioan Narcis.
          Supune la vot motivarea domnilor consilieri.
          Se aprobă în unanimitate.
          Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.817/06.09.2006, comunicată domnilor consilieri în 
scris prin adresa nr.10190/06.09.2006 potrivit art.106 alin.3 din Legea nr.215/2001 a administraţiei 
publice locale, cu completările şi modificările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr. 10265/07.09.2006 
şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Ziarul “Sud -Vestul” din data de 7.09.2006, 
Ziarul „Timpul” din data de 7.09.2006.

                      Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
          Participă ca invitaţi: domnul deputat Marius Iriza, domnul prefect Ioan Anton Paulescu, 
directorii instituţiilor deconcentrate, precum şi reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin.
Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Timpul”, “Renaşterea Bănăţeana”, „Sud-
Vestul”, „24 de Ore”, „BANAT TV”, “Rompres”, „Radio Galaxy”, „Radio Reşiţa” şi „Prisma”.

                       Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
 

 
            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: 
            Doamnă consilier,domnilor consilieri, şi astăzi ne desfăşurăm lucrările şedinţei într-o sală 
unde condiţiile sunt de aşa natură că nu putem lua loc cu toţii la o masă comună. Si următoarea 
şedinţă o vom desfăşura la Moldova Nouă, aşa cum am mai spus şi dacă nu vom termina până atunci 
sala noastră, vom avea o şedinţă şi la Caraşova, unde suntem invitaţi de primăria de acolo,  de 
reprezentanţii  Comunităţii Croate, dar şi spre a vedea o clădire a Uniunii Democrate a Croaţilor, 
construită şi din fondurile Guvernului la început de mileniu.
            La şedinţa noastră participă domnul prefect Ioan Anton Paulescu, domnul deputat Marius 
Iriza, reprezentanţi ai instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean, reprezentanţii presei şi ai 
aparatului propriu al Consiliului Judeţean.
            Supun la vot următoarea ORDINE DE ZI:

1.      Prezentarea şi aprobarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin din data de 02.o8.2006.

Hotarari
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2.      Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi funcţionare 
a Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
3.      Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin, pe anul 2006.
4.      Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului judeţului Caraş-Severin, pe anul 
2006.
5.      Proiect de hotărâre de modificare a anexelor l,2,3,4,5,8,
ll,12,13,14,15,16,17,18,19,20,21,22 şi 23 la Hotărârea Consiliului Judeţean n 
r.177/29.12.2005, privind adoptarea bugetelor de venituri şi cheltuieli, pe anul 2006, a 
instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de 
către acesta cu modificările şi completările ulterioare.
6.      Proiect de hotărâre referitor la modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean nr. 172/2005, privind aprobarea contractării unui împrumut de 62.100.000 RON 
pentru finalizarea unor obiective de investiţii ale Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 
modificată şi completată ulterior. 
7.      Proiect de hotărâre de modificare a anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean 
nr.10/24.02.2006, privind aprobarea Programului lucrărilor de drumuri pe anul 2006, 
finanţat din sume defalcate din T.V.A.
8.      Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale 
funcţiilor contractuale din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-
Severin.
9.      Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului judeţean nr.32/2006 
privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Teatrului G.A.Petculescu 
Reşiţa.
10.  Proiect de hotărâre pentru modificarea statului de funcţii contractuale ale Direcţiei 
de Administrare a Domeniului Public şi Privat al judeţului Caraş-Severin, aprobat prin 
Hotărârea Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.104/2004, cu modificările şi 
completările ulterioare.
11.  Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 
nr.167/29.12.2004, privind înfiinţarea Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a judeţului 
Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.
12.  Proiect de hotărâre privind asocierea Consiliului Judeţean Caraş-Severin cu SC 
CARPATINA S.A. Bucureşti, pentru valorificarea şi punerea în valoare a unei licenţe de 
explorare minieră.
13.  Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean nr.140/2006, 
privind asocierea Consiliului Judeţean Caraş-Severin cu SC APOLLINI COMPANY S.R.
L. pentru valorificarea şi punerea în valoare a unei licenţe de exploatare minieră.
14.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului de cooperare dintre Consiliul 
Judeţean şi Consiliile locale interesate din judeţul Caraş-Severin pentru reabilitarea şi 
modernizarea sistemelor de iluminat public .
15.  Proiect de hotărâre de modificare a anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean 
nr.99/26.04.2006 privind utilizarea fondului de rulment pentru finanţarea unor investiţii, 
modificată ulterior.
16.  Informare privind activitatea Serviciului Incasare Taxe Locale din cadrul Direcţiei 
de Administrare a Domeniului Public şi Privat al judeţului Caraş-Severin.
17.  Informare cu privire la stadiul proiectelor pentru programe de finanţare europeană 
depuse de Consiliul Judeţean Caraş-Severin.
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18.  Informare privind participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin la 
Forac , Republica Serbia, la invitaţia  Consiliului Naţional al Minorităţilor Naţionale 
Române, în perioada 25-26 august 2006.
19.  Informare cu privire la participarea unei delegaţii din judeţul Caraş-Severin, la 
Festivalul Internaţional de Tineret –Banat fără frontiere-, în perioada 28-30 iulie 2006,la 
Biserica Albă –Serbia.
20.  Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la o vizită, la Alibunar-Serbia, în perioada 17-19 august 2006.
21.  Informare cu privire la participarea unui delegat al Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, la Jubileul localităţii Seleus, în perioada 12-13 august 2006, la Seleus, Serbia.
22.  Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, la o vizită în perioada 3108.-02.09.2006, la Zrenjanin şi Novi-Sad, Serbia.

23.Intrebări,interpelări.
 

            Dacă în legătură cu ORDINEA DE ZI aveţi observaţii?
            Dacă nu sunt, supun la vot ordinea de zi în forma prezentată.
            Se aprobă în unanimitate.
 

X
 
            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Trecem la discutarea primului punct 
din ordinea de zi, şi anume:

-         Prezentarea şi aprobarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin, din data de 02.08.2006.

 
Dacă există observaţii? Dacă nu sunt, supun la vot procesul-verbal prezentat.
Se aprobă în unanimitate.
 

X
 
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Vreau să fac o precizare.  Stiţi că 
această şedinţă a fost stabilită iniţial pentru 28 septembrie şi urma să aibă loc la Moldova 
Nouă. Am organizat-o pe 13 septembrie pentru că am avut deja  rectificarea de buget care s-a 
realizat la nivelul  Guvernului şi era păcat să nu începem să dăm banii în teritoriu, să nu le 
creăm şi consiliilor locale respective, a instituţiilor finanţate de Consiliul Judeţean, această 
oportunitate de a avea acces mai repede la aceste fonduri. Pe de altă parte, din ceea ce ştim în 
acest moment, vă spunem că va mai fi încă o rectificare bugetară în octombrie, o rectificare 
care sperăm noi că va rezolva problemele  până la sfârşitul anului. Când ajungem la punctul 
cu bugetul, voi detalia. Următoarea şedinţă va fi în octombrie,  până în 15 octombrie, în 
funcţie de buget. Până la urmă, esenţial este ca banii aceştia să vină cât mai repede, iar dacă 
vine bugetul, vom propune încă o şedinţă şi atunci va fi extraordinară.
            

X
 
Se trece la discutarea punctului 2 din ordinea de zi :
 

-         Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi funcţionare 

http://www.cjcs.ro/hotariri/procver2.htm (3 of 19) [10/11/2007 1:05:29 PM]



Hotarari

a Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
 

            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: E un  alt Regulament de 
organizare, care practic se raportează şi se conformează noii legi a administraţiei publice 
locale. In baza acestei noi legi, trebuia să aprobăm un nou regulament. L-am adaptat la ceea 
ce prevede noua lege a administraţiei publice locale, cea care modifică Legea 215. Dacă aici 
sunt observaţii?
Domnul consilier PASCU GHEORGHE: Am participat la  
Comisia juridică  la discutarea acestui regulament şi consider că acest regulament, aşa cum e 
formulat, în forma actuală,  corespunde pe deplin cerinţelor Consiliului Judeţean, chiar am 
ţinut o bună legătură cu Direcţia Juridică a Consiliului Judeţean  şi nu comportă discuţii. O 
singură chestiune, şi anume că nu se spune în caz de vot de egalitate, ce se întâmplă. In rest, e 
foarte bine lucrat.
Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: E aici domnul Imbrescu şi observaţia 
este foarte pertinentă. O discutăm acum. Vă propunem ca în cazul în care suntem în sală un 
număr par de consilieri şi la un vot  înregistrăm un număr de voturi egale „pro” şi „contra”,  
să amânăm discuţia acelei hotărâri, pentru o şedinţă ulterioară, când vom putea să delimităm 
prin vot această opţiune a Consiliului Judeţean.
Domnul secretar general ION IMBRESCU: Dacă îmi permiteţi. In Regulamentul, care îl 
aveţi în proiect , la art.52, alin.4, am introdus un asterics, cu o formulare, venită din partea 
Comisiei domnului Barna, şi am căzut de acord  ca acesta să fie completată cu o notă de 
subsol cu următoarea formulare  cum urmează : ”În cazul în care se exercită votul din 
numărul consilierilor prezenţi şi există egalitate de voturi, după aplicarea art.52 alin 7, 
hotărârea se consideră că nu a fost votată ,putând fi reluat votul în aceeaşi şedinţă sau într-o 
şedinţă ulterioară.”
       Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: In aceeaşi şedinţă, dacă facem aşa, 
îl obligi pe consilierul respectiv să-şi schimbe opţiunea, oricum cred că va fi într-o şedinţă 
ulterioară, când colegii vor avea posibilitatea să-şi convinge colegii să-şi schimbe opţiunea de 
vot faţă de ceea ce au votat în prima şedinţă. De aceea am propus, să punem „în şedinţa 
ulterioară”. De acord aşa?
Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: La Capitolul III, referitor la constituirea şi 
funcţionarea comisiilor de specialitate, cred că ar fi bine şi în acelaşi timp corect să 
introducem un articol care să consfinţească  împărţirea comisiilor pe structuri politice, 
preşedinţia comisiilor existente în cadrul Consiliului Judeţean, aşa cum e în Parlamentul 
României. Nu vreau să fac nici istorie, dar actualele comisii de specialitate din cadrul 
Consiliului Judeţean  sunt conduse numai de reprezentanţi ai actualei puteri, ceea ce până 
acum nu a fost.
Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Nu sunt foarte convins că nu a fost.
Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: Este pentru prima oară când s-a procedat de o 
asemenea manieră.
Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Hai să facem altfel. Eu cred că 
indiferent cine vine în 2008 la puterea Consiliului Judeţean şi cine va reprezenta opoziţia, 
cred că respectivele grupări vor avea capacitatea să-şi împartă comisiile. Nu cred că trebuie 
să specificăm, să impunem printr-un articol în regulament acest aspect. Nu cred că trebuie să 
gândim la nivel decizional acest lucru.. 
Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: Noi adoptăm acum o hotărâre. Se respectă, 
foarte bine. Nu se respectă, în măsura în care se adoptă o altă hotărâre, am puterea să o atac 
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în contencios.
Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Vine un nou consiliu şi modifică 
regulamentul.
Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Nu modifică în prima şedinţă, ci în a doua.
Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Vine o nouă majoritate şi modifică 
acest amendament. Aceasta nu se face prin reglementare scriptică.
Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: Aceasta se face prin regulamentul de 
organizare şi funcţionare. Eu insist asupra acestui lucru. Putem să trecem        la modificarea  
comisiilor şi acum  dacă modificăm regulamentul.
Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Să nu impunem ceva, care până la urmă 
este în afara legii. Eu cred că asemenea lucruri se fac de comun acord între reprezentanţii 
grupurilor politice care vor forma viitorul  Consiliu Judeţean. Vă propun să votăm 
Regulamentul cu acel amendament în legătură cu votul de egalitate.
 
Domnul consilier MIRCEA-VASILE ZABERCA: Domnule preşedinte, experienţa 
dumneavoastră  chiar vă face să credeţi că aşa se vor derula lucrurile? Că vom aduce atunci la 
maturitate? 
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Vreau să vă spun că între l992 şi l996 
au fost preşedinţi de comisii şi din partea învinsă. Şi între l996 şi 2000.
Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: De asemenea, între 2000 şi 2004.
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Nu, pentru că i-aţi luat pe toţi la voi. 
Intre 2004 şi 2008, este cum a fost între 2000 şi 2004. Si din punct de vedere al exerciţiului 
suntem 2- 2.
Domnul consilier MIRCEA-VASILE ZABERCA: Nu vom fi maturi atunci, ci pensionari.
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Eu vă propun să votăm Regulamentul, 
cu acel amendament, în legătură cu votul egal, pro şi contra care va expedia respectiva 
hotărâre şi discutarea ei în şedinţa ulterioară. Incă o observaţie din partea domnului Imbrescu.
Domnul secretar general ION IMBRESCU: O precizare în sensul că noi am mai avut discuţii, 
acum avem un regulament mai clar şi anume că   „abţinerile” se contabilizează voturi 
„contra”. Să avem grijă când facem socoteala că orice abţinere este vot contra. 
Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Nu este vot „pentru”.
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: In condiţiile  în care 10 consilieri 
votează „pentru”şi 10 consilieri votează „contra”, şi este o „abţinere” , hotărârea se respinge,  
a căzut.
Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: Eu mi-am făcut datoria, şi am propus. Să nu 
uităm că am propus.
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Vă propun să votăm Regulamentul 
prezentat, cu acel aliniat.
Articolul l, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri?  Impotrivă? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.

X
Se trece la discutarea punctului 3:

-         Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin, pe anul 2006.
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 Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Ce înseamnă acest lucru? E vorba de 
suplimentarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean cu l9 miliarde din bugetul de stat, a 
sumelor defalcate din TVA. Adică, 910 milioane –sume defalcate din TVA pentru finanţarea 
învăţământului special; 25.600.000.000 lei pentru sistemul de protecţie a copilului şi 
subvenţii pentru finanţarea bugetului pentru persoane cu handicap 16 miliarde. In total 62 de 
miliarde. Sunt 6.257 mii lei. Sunt fonduri primite prin rectificare la bugetul propriu al 
Consiliului Judeţean.
            Dacă aici sunt observaţii? Dacă nu sunt, articolul l, cine este pentru? Abţineri? 
Impotrivă?
Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Nu sunt. Se aprobă în  unanimitate.
Articolul 4, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Nu sunt. Se adoptă în 
unanimitate.
 

X
 
Se trece la discutarea punctului 4:

-         Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului judeţului Caraş-Severin, pe anul 
2006.

 
Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Aici am distribuit pe de-o parte 5.970 mii lei 
pentru echilibrarea bugetelor locale şi 3.595 mii lei pentru finanţarea cheltuielilor de  personal din 
învăţământul preuniversitar de stat. Suma, pentru salariile profesorilor, pentru că e un subiect sensibil, 
pe bună dreptate, acoperă 25% din necesarul lunilor septembrie, octombrie, noiembrie şi decembrie, 
urmând ca restul să vină în octombrie. Referitor la sumele destinate echilibrării bugetelor locale, cu 
excepţia comunei Buchin şi Brebu Nou, pentru că Buchin are venituri proprii foarte mari şi Brebu 
Nou pentru că are un număr foarte mic de locuitori, au fost repartizate în aşa fel încât nu a fost 
comună să primească mai puţin de 400 milioane lei,  ceea ce reprezintă încă o dată dacă e să ne 
raportăm la banii pe care i-a primit la Consiliul Judeţean, consiliile locale, în acest an 2006. eu pot să 
vă spun că asemenea lucrări nu au fost nici în perioada l996, l997, l995, când s-a dus foarte mult de la 
Bucureşti. Gândiţi-vă că mai vine o rectificare în octombrie.
Dacă aici aveţi intervenţii? 
Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: Consider că ar fi bine ca Dorin să prezinte şi mi se pare 
foarte corect, modul cum s-au împărţit sumele pentru acoperirea cheltuielilor şi cred că pentru o mai 
bună transparenţă a repartizării sumelor pe cheltuieli ar fi bine ca la întâlnirilor comisiilor de 
specialitate să fie invitaţi mai mulţi lideri politici.
Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Tu eşti vicepreşedinte al PSD.
Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: Secretar general. Eu nu sunt în comisie. Totuşi la 
Bozovici, cred că i-aţi ajutat foarte mult,  având în vedere investiţia frumoasă care s-a făcut,de o reală 
importanţă.
Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE:  La Bozovici i-am ajutat foarte mult pentru că în 
primul rând pentru a putea să facă sala de sport, care s-a construit acolo, funcţională, a trebuit să-i  fac 
acolo alimentarea cu apă, canalizarea, etc. şi  în al doilea rând, pentru că pe 8 octombrie, la Bozovici, 
are loc dezvelirea unui monument al eroilor sovietici-români-germani-austrieci căzuţi în al doilea 
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război mondial, un  moment pe care îl face o  fundaţie din Steiermark, care investeşte în acest 
monument câteva miliarde bune de lei. Era penibil ca noi să nu amenajăm parcul din jurul 
monumentului. Este o festivitate mai preţioasă. Va veni ataşatul militar al Austriei la Bucureşti, 
ataşatul militar al Austriei la Budapesta, reprezentarea românească va fi şi ea prezentă. A avut 
cheltuieli pe tema aceasta destul de mari.  
Sala de sport este într-adevăr  un lucru extraordinar pentru Bozovici care din nefericire nu a avut nici 
canalizare, nici  alimentare cu apă.
Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: Si am înţeles că la oraşe, aţi mers pe principiul ca nici 
un oraş să nu iasă 2 miliarde.
Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Nu. Si chiar am vorbit cu primarii de oraşe. Ca 
spre exemplu, Moldova Nouă ia mai mult decât Oraviţa.
Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: M-am uitat. 
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Dacă mai sunt observaţii? Domnul Bălteanu.
Domnul consilier IOAN BALTEANU: M-am uitat şi eu  cum au fost repartizate sumele, sunt perfect 
de acord. Am rugămintea, dacă la Caransebeş se consideră numărul populaţiei, ar trebui să fie pe 
primele locuri din Caraş-Severin, când faţă de alte oraşe, avem de 3-4 ori mai puţin buget, şi aş ruga 
ca data viitoare să se ţină cont de acest lucru.  
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Reşiţa are de trei ori mai puţin decât voi.
Domnul consilier IOAN BALTEANU: M-am legat de oraşul meu.
Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Dacă am aduna investiţiile de care a beneficiar 
Caransebeşul de la începutul acestui mandat, numai drumul care s-a făcut spre Muntele Mic, pe care îl 
terminăm, de care principalii beneficiari sunt tot locuitorii Caransebeşului, investiţie majoră care oferă 
o perspectivă întregii localităţi, şi a mai vorbi de o discriminare a Caransebeşului, este o iluzie. Pentru 
că numai anul trecut ştim câte străzi am asfaltat în Caransebeş. Nu Primăria, ci Consiliul Judeţean. Au 
avut oportunitate datorită inundaţiilor. Mai mult, aceste alocări nu pot să ţină cont numai de numărul 
de locuitori. Ele  ţin cont de infrastructura specifică localităţilor respective. Nu pot să dau proporţional 
numărului de locuitori Reşiţei şi Caransebeşului. Nu am cum. Niciunde nu se face acst lucru. Dar o să 
încercăm şi în continuare să respectăm pe cât posibil şi acest criteriu. Dar şi dumneavoastră aveţi 
dreptate. La o primă vedere, aparent se produce o discriminare. Si o să vedeţi că de anul viitor, 
Consiliul Judeţean nu va da sume de echilibrare decât pentru bugetele, respectiv, localităţile, conform 
legii care au sub media veniturilor proprii pe judeţ. Sigur, va fi o experienţă. Pentru că şi Caransebeşul 
şi Reşiţa, marea majoritate a oraşelor au media veniturilor proprii peste media judeţului. 
Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Să se completeze în tabel, s-a uitat să se menţioneze „mii 
lei”. Profit de această ocazie să vă informez că datorită aplicării cotei unice,  încasările Consiliului 
Judeţean  pe primele 6 luni ale acestui an, faţă de anul precedent  au crescut cu peste  40 % , ceea ce 
se regăseşte şi la bugetele consiliilor locale.
Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU : Sigur e din  cauza cotei unice ?
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE : Sigur. Alte intervenţii ?
Domnul consilier HARALAMBIE COTARCEA : Nu puteam să tac şi să nu spun şi eu ceva, cum de 
altfel domnul Stefănescu a spus de la începutul şedinţei. Vă spun o chestiune. Inainte de a începe anul, 
m-am dus în câteva localităţi, pentru că sunt alesul populaţiei, pentru deschiderea anului şcolar şi la 
Brebu nu au nici un leu pentru repararea şcolii. Am discutat cu Dorin Buda şi s-a acordat suma de 300 
milioane lei. Mai trebuie să ne mai şi deplasăm în teren, nu numai să cerem, pentru a vedea mai bine 
cum stau lucrurile şi a se rezolva aceste aspecte. 
Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE : Cred că aveţi dreptate.
Vreau să informez Consiliul Judeţean că anul acesta au intrat numai pentru partea de reabilitare a 
şcolilor, în judeţ, 160 de miliarde de lei. E adevărat că o parte din aceste sume încă nu e folosită. 
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Urmează procedura legală, de licitaţie, ş.a.m.d. Dar au fost alocate l10 de miliarde numai pentru 
reabilitarea şcolilor. Este o sumă foarte mare. Alte observaţii ? 
Nu sunt.
Articolul 1, cine este pentru ? Abţineri ? Impotrivă? Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Se aprobă în unanimitate.
Articolul 4, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Se aprobă în unanimitate.
Articolul 5, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Se aprobă în unanimitate.
Articolul 6, cine este pentru; Abţineri? Impotrivă? Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Se adoptă în unanimitate.

X
 
Se trece la discutarea punctului 5: 

-         Proiect de hotărâre de modificare a anexelor 
1,2,3,4,5,8,11,12,13,14,15,16,17,18,19,20,21,22 şi 23 la Hotărârea Consiliului Judeţean 
nr.177/29.12.2005, privind adoptarea bugetelor de venituri şi cheltuieli, pe anul 2006, a 
instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de 
către acesta cu modificările şi completările ulterioare.

 
 Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Modificăm prin această rectificare, 
datorită sumelor venite de la Bucureşti, inclusiv anexele ce se referă la bugetele de venituri şi 
cheltuieli ale instituţiilor publice subordonate Consiliului Judeţean. E un punct  care se 
explică prin ce am aprobat până acum. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
            Articolul 1, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 2, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 3, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Se aprobă în unanimitate.
            Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Se adoptă în 
unanimitate.

X
Se trece la discutarea punctului 6 :
 

-         Proiect de hotărâre referitor la modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean nr.172/2005, privind aprobarea contractării unui împrumut de 62.100.000 RON 
pentru finalizarea unor obiective de investiţii ale Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 
modificată şi completată ulterior.

 
         Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Aşa cum am spus, modificăm în 
continuare lista cu acest credit. De ce? Avem economii pe Naidăş, Socol,  Cărbunari şi Sasca 
Montană. Am diminuat o parte din sumele propuse pentru achiziţionarea utilajelor pentru 
drumurile judeţene pentru că nu se justificau în acest moment. Sunt acolo 30 de miliarde. Am 
suplimentat sumele pentru achiziţionarea autobuzelor, celor 32 de autobuze pentru localităţile 
rurale, şi pentru localităţile rurale  din interiorul oraşelor şi în fine,  am suplimentat sumele 
pentru drumul pe Muntele Mic, care sperăm că se termină în 14 octombrie a.c. şi va fi una din 
cele mai mari realizări ale judeţului. Spre exemplu, drumul spre Muntele Mic am suplimentat 
pentru că lucrările sunt avansate şi se lucrează într-un ritm foarte alert ca să terminăm pe 14 
octombrie . Vreau să vă spun că am făcut asfalt până la cruce, va fi , sperăm noi, o alee 
pietonală, ca să poţi merge acolo şi cu maşina, când va fi nevoie de o intervenţie la Muntele 
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Mic. Recurgem la această variantă pentru că aşteptăm vreo 122 de miliarde de lei de la 
Bucureşti din Fondul Solidaritatea pentru inundaţiile din 2005, care vor veni dar încă 
birocraţia îşi spune cuvântul. Este clar că pentru aceste 122 de miliarde va apare pentru noi o 
detentă în a fi folosite şi n-o să completăm creditul pentru că nu are nici un rost. O să folosim 
aceşti bani până la sfârşitul anului. Adică vom încerca să facem drumul de la Ciclova 
Română până la pod, la Bei şi alte urgenţe care se vor ivi pe măsură ce lucrurile vor evolua. 
Va fi nevoie să folosim din aceşti bani pentru reabilitarea şi repararea unor porţiuni de la 
Caransebeş până la Borlova, care ne-am decis să fie reparat şi probabil până la Văliug, din 
nou. Vom hotărî  în momentul în care vom avea bani. Vă mai spun că iarăşi vom mai mişca 
din sume, pe măsură ce vin alte fonduri. Luăm din credit, nu luăm din credit, e nevoie de 
această elasticitate, pentru că  din  nefericire, banii din Fondul Solidaritatea nu au venit cât 
vrem. Si am uitat să spun la buget, că au mai venit 4 miliarde şi ceva pentru foste drumuri 
pietruite , acum pot fi şi drumuri asfaltate, pe care îi folosim să terminăm finanţarea la Iaz – 
Var, 7 km care iarăşi modernizează o arteră importantă, scoatem din praf o comunitate.
 
           Dacă aici sunt observaţii? Dacă nu sunt, articolul 1, cine este pentru?  Abţineri? 
Impotrivă? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 2, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Nu sunt. Se aprobă  în unanimitate.
            Articolul 3, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 4, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 5, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 6, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
            Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri? Impotrivă? Nu sunt.
            Se adoptă în unanimitate.
 

X
 
            Se trece la discutarea punctului 7 :
 

-         Proiect de hotărâre de modificare a anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean 
nr.10/24.02.2006 privind aprobarea Programului lucrărilor de drumuri pe anul 2006, 
finanţat din sume defalcate din T.V.A.

 
      Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Practic, în interiorul aceleaşi liste 
vom face modificarea în funcţie de alocarea suplimentară pe anumite capitole, cum a fost 
cazul suplimentării la drumuri pietruite, apare un capitol în buget pentru calamităţi. Dacă sunt 
observaţii?
            Domnul consilier VALENTIN SAMUEL BOSNEAC: In expunerea de motive cred 
că se impune „reaşezarea listei” respective, dar din tabelul anexat şi expunere, nu se spune 
foarte clar, cum se reaşează şi de aceea consider că e un capitol important drumurile judeţene 
şi noi  solicităm amânarea acestui punct. Pentru că e vorba de nişte sume de interes major al 
judeţului iar expunerea de motive e foarte superficială. Erau necesare mai multe explicaţii.
            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Domnul Toma, hai să 
explicăm, pentru că până la urmă şi săptămâna viitoare şi peste trei săptămâni, tot asta 
explicăm.
            Domnul invitat TOMA HAMAT: Ideea este următoarea. Această listă a fost aprobată 
la începutul anului 2006, cu sume la zero, cu sume exacte. In urma plăţilor care s-au făcut, 
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Consiliul Judeţean, împreună cu constructorii, cu 
situaţii de lucrări, nu au putut să pice la fix şi toate acestea adunate dau aceeaşi sumă, pe care 
am aprobat-o inţial. 
            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE. Dar, la centimă, pe situaţii de 
lucrări, am operat pe interiorul aceleaşi sume. Nici o filozofie. 
            Domnul consilier VALENTIN SAMUEL BOSNEAC: Am înţeles. Dar, nu rezultă din 
această expunere.
            Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Nu rezultă de aici de unde s-a luat şi unde s-
a dat. Pentru că dacă era un tabel.
            Domnul invitat TOMA HAMAT: Acelaşi tabel a fost şi în februarie.
            Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: cred că nu ai înţeles ce am spus eu. Cred că 
trebuia un tabel cu valoarea iniţială, cu valoare actualizată.
            Domnul invitat TOMA HAMAT: Suma care a fost aprobată pentru activitatea de 
iarnă a fost de 15 miliarde şi în urma calculului făcut a reieşit 15 miliarde 300.
            Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Si de unde s-a luat?
            Domnul invitat TOMA HAMAT: S-a luat de la I.D.M-uri, I.D.P-uri.
            Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Deci, asta e modificarea?
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Si probabil că la proiecte s-a dat mai 
mult şi s-a luat de la administrarea şi întreţinerea drumurilor judeţene şi comunale.
Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Trebuia explicat, pentru că aşa cum e prezentat nu e 
foarte clar. 
Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Eu nu solicit amânarea pentru că  ce s-a 
luat de la o rubrică , de la „administrarea şi gestionarea reţele drumuri judeţene şi comunale”, 
s-a dat la   „proiecte, consultanţă, asistenţă tehnică”.
Domnul consilier VALENTIN SAMUEL BOSNEAC: Dar nu reiese din expunerea de 
motive. 
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Vă explicăm acum.
Domnul consilier VALENTIN SAMUEL BOSNEAC: Dar nu înţeleg.
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: In regulă. Am înţeles.
Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: Imi permiteţi. Să o aprobăm aşa cum este, 
urmând ca data viitoare, în şedinţă, să fie o prezentare mai în detaliu.             Domnul 
preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Corect. O informare să fie. Alte probleme? Nu 
sunt.
Articolul 1, cine este pentru? Se înregistrează 16  voturi „pentru”. Abţineri? Impotriviri? Se 
înregistrează 9 „abţineri” : Horia Irimia, Boşneac Valentin Samuel, Pascu Gheorghe, Rotaru 
Daniel, Bălteanu Ioan, Meşter Liviu, Voia Alexandru Iacob, Radomir Nicolae, Başag Viorel.
Articolul 2, cine este pentru? Se înregistrează 16 voturi „pentru”. Abţineri? Impotriviri?  Se 
înregistrează 9 „abţineri” : Horia Irimia, Boşneac Valentin Samuel, Pascu Gheorghe, Rotaru 
Daniel, Bălteanu Ioan, Meşter Liviu, Voia Alexandru Iacob, Radomir Nicolae, Başag Viorel.
Articolul 3, cine este pentru? Se înregistrează 16 voturi „pentru”. Abţineri? Impotriviri?  Se 
înregistrează 9 „abţineri”: Horia Irimia, Boşneac Valentin Samuel, Pascu Gheorghe, Rotaru 
Daniel, Bălteanu Ioan, Meşter Liviu, Voia Alexandru Iacob, Radomir Nicolae, Başag Viorel.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Se înregistrează 16 voturi „pentru”. Abţineri? 
Impotriviri? Se înregistrează 9 „abţineri”: Horia Irimia, Boşneac Valentin Samuel, Pascu 
Gheorghe, Rotaru Daniel, Bălteanu Ioan, Meşter Liviu, Voia Alexandru Iacob, Radomir 
Nicolae, Başag Viorel.
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X
 

            Se trece la discutarea punctului 8: 
             
- Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale funcţiilor contractuale 
din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
 
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Este vorba de înfiinţarea Compartimentului 
resurse minerale. De ce înfiinţăm acest compartiment? Există foarte multe resurse în judeţul Caraş-
Severin care nu sunt în acest moment gestionate cum trebuie. 
Mai mult, nu avem nici personal de specialitate aşa cum solicită expres Agenţia Naţională a 
Resurselor Minerale şi legea care reglementează exploatarea acestor resurse. Nu vom angaja 10 
oameni deodată. Avem deocamdată nevoi e de 2 geologi şi nu am avut cum să-i angajăm decât prin 
înfiinţarea unui asemenea compartiment. Aceasta este explicaţia pentru care apelăm la această 
formulă. Cum poţi să ai o expertiză în domeniu şi ca atare să închei tot felul de contracte cu apă plată, 
cu cariere cu terţi pe tema aceasta, decât dacă ai sau să faci dovada că ai doi geologi angajaţi care să 
facă expertiza asta?
Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Deci, eu propun, deşi este util acesta lucru, puteam atunci  
când am votat fuziunea RESMIN-ului cu Drumurile, să-i băgăm la RESMIN,de ce s-a mai votat?   Si 
dacă e nevoie de doi geologi, de ce să nu aprobăm trei? De ce 10?
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Nu, aprobăm doi. 
Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Nici la ANRM Caransebeş nu funcţionează.
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: E pe cale de dispariţie. Există foarte multe 
atribuţii noi care revin consiliilor judeţene, conform legii nou aprobate, a Legii 286 şi o să vedeţi ca va 
fi nevoie din nefericire de întregul personal.
Iar structurile de tip ANRM, Inspectoratul Şcolar, Direcţia Generală a Agriculturii, etc., etc. vor 
dispărea în perioada următoare. Nu cred că un asemenea compartiment nu este util unui judeţ care 
chiar are resurse în domeniu. Atunci când lucrurile vor evolua , îl desfiinţăm. De ce să-l aprob odată 
cu trei oameni, iar după aceea să trebuiască să-l extind la 10? Il aprob cu 10, angajez doar cât trebuie, 
dar nu mai revin în Consiliul Judeţean cu o redimensionare a lui în plus. 
Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Vă rog să supuneţi la vot amendamentul meu cu 3 geologi, 
în loc de 10, în rest sunt de acord cu tot proiectul de hotărâre.
Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: Si eu sunt unul dintre aceia care am militat şi voi milita 
pentru valorificarea resurselor minerale şi a celorlalte resurse ale judeţului Caraş-Severin, pentru că 
are foarte multe resurse. Cred că treaba aceasta o puteam face mai demult. Suntem interesaţi de 
valorificarea resurselor în Caraş-Severin, fie e vorba de roci, fie e vorba de ape, de resursele 
energetice şi alte resurse ale judeţului Caraş-Severin. Din câte ştiu eu, transferul către autorităţile 
locale se va face pe foarte multe domenii, inclusiv a resurselor minerale.
V-aş propune, domnule preşedinte, să fim de acord cu formularea din proiectul de hotărâre, urmând ca 
pe măsura evoluţiei acestui compartiment, să prezentăm în Consiliul Judeţean, modul cum se 
desfăşoară lucrurile.
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Corect. Mai mult, vis-a-vis de treaba cu 
opresiunea, din nefericire, nici specialiştii, nici oamenii politici, de mare anvergură din Consiliul 
Judeţean, şi în frunte cu mine, nu au înţeles că asocierile se fac cu Consiliul Judeţean. Deci, cei 2 
geologi, trebuie să-i trec la Consiliul Judeţean, nu la RESMIN. Aceasta e povestea cu înfiinţarea 
acestui compartiment. Alte observaţii.
Domnul consilier VALENTIN SAMUEL BOSNEAC: Si eu susţin solicitarea domnului Irimia de a 

http://www.cjcs.ro/hotariri/procver2.htm (11 of 19) [10/11/2007 1:05:29 PM]



Hotarari

face un amendament pentru că eu cred că este cam exagerată umflarea aceasta continuă a listei de 
personal. Nu uitaţi că lucrăm pe banii publici şi u se poate întinde la nesfârşit. Si aşa cum se poate 
înfiinţa şi desfiinţa, tot aşa se poate desfiinţa. Deşi este un sector important, noi propun deocamdată 2 
ingineri, este suficient. Si când va fi nevoie, vom veni pe ordinea de zi cu înfiinţarea acestui 
compartiment.
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Nu sunt ingineri, sunt geologi. E vorba de a 
angaja doi geologi în primă fază şi pe măsură ce lucrurile evoluează, vom mai vedea. Dar, acum nu 
mai mult de doi.
Domnul consilier PETRU SILAŞI: Domnule preşedinte, domnilor colegi, eu cred că trebuie să pornim 
de la ideea de a avea neapărat acest compartiment. Nu cred că problemele pe care le ridică domnul 
vicepreşedinte Horia Irimia au relevanţă, că are relevanţă înfiinţarea acestui compartiment şi sigur de 
ce să nu gândim în perspectivă înfiinţarea acestui compartiment, şi să venim în  fiecare şedinţă să 
venim cu amendamente, şi să facem o nouă hotărâre de Consiliu Judeţean, cu înfiinţarea unui post. 
Cred că în momentul în care s-a gândit să introducem acest proiect de hotărâre, s-a avut în vedere în 
principal, aşa cum spuneau şi colegii mei mai înainte, acea prioritate de a valorifica resursele solului şi 
subsolului. Si nu se poate face dacă nu ai acest compartiment de specialitate. In prima fază doi, eu 
cred că aproape este insuficient, pentru că diversitatea zăcămintelor minerale, şi ale solului şi 
subsolului, sunt mult mai mari, şi se impune dezvoltarea acestui compartiment. Domnilor consilieri, 
vă propun să mergem pe această variantă cu 10 posturi, pentru că trebuie să acordăm şi credibilitate 
personalului şi în primul rând conducerii Consiliului Judeţean că va angaja în funcţie de necesitate. Si 
să nu mergem ca la şcoală, astăzi vrem un post, mâine venim cu o altă iniţiativă să mai suplimentăm 
un post. Domnule preşedinte, eu merg pe ideea pe care dumneavoastră aţi prezentat-o şi să gândim de 
la bun început o dimensionare a acestui compartiment, la necesitatea pe care o are judeţul nostru. 
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Alte observaţii.
Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Supuneţi la vot şi amendamentul meu. Eu solicit la 
următoarea şedinţă, doamna Blejan să ne prezinte o situaţie comparativă, câţi angajaţi a avut Consiliul 
Judeţean, la începutul acestui mandat, câte posturi sunt ocupate, câte nu sunt ocupate şi prin câte 
hotărâri succesive în cele 23 şi nu ştiu câte şedinţe a fost modificată organigrama. Ca să vedeţi şi 
dumneavoastră câte am aprobat, la câte am revenit. 
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: La „interpelări”, trecem solicitarea domnului 
Horia Irimia.

Articolul l, cine este pentru? Se înregistrează l6 voturi „pentru”.Abţineri? Impotriviri? Se 
înregistrează 9 „abţineri”: Horia Irimia, Boşneac Valentin Samuel, Pascu Gheorghe, Rotaru 
Daniel, Bălteanu Ioan, Meşter Liviu, Voia Alexandru Iacob, Radomir Nicolae, Başag Viorel.
Articolul 2, cine este pentru? Se înregistrează 16 voturi „pentru”. Abţineri? Impotriviri? Se 
înregistrează 9 „abţineri”: ”: Horia Irimia, Boşneac Valentin Samuel, Pascu Gheorghe, 
Rotaru Daniel, Bălteanu Ioan, Meşter Liviu, Voia Alexandru Iacob, Radomir Nicolae, Başag 
Viorel.
Articolul 3, cine este pentru? Se înregistrează 16 voturi „pentru”. Abţineri? Impotriviri? Se 
înregistrează 9: Horia Irimia, Boşneac Valentin Samuel, Pascu Gheorghe, Rotaru Daniel, 
Bălteanu Ioan, Meşter Liviu, Voia Alexandru Iacob, Radomir Nicolae, Başag Viorel.
Articolul 4, cine este pentru? Se înregistrează 16 voturi „pentru”. Abţineri? Impotriviri? Se 
înregistrează 9 „abţineri”:  Horia Irimia, Boşneac Valentin Samuel, Pascu Gheorghe, Rotaru 
Daniel, Bălteanu Ioan, Meşter Liviu, Voia Alexandru Iacob, Radomir Nicolae, Başag Viorel.
Articolul 5, cine este pentru? Se înregistrează 16 voturi „pentru”. Abţineri? Impotriviri? Se 
înregistrează 9 „abţineri”:   Horia Irimia, Boşneac Valentin Samuel, Pascu Gheorghe, Rotaru 
Daniel, Bălteanu Ioan, Meşter Liviu, Voia Alexandru Iacob, Radomir Nicolae, Başag Viorel.
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Articolul 6, cine este pentru? Se înregistrează 16 voturi „pentru”.Abţineri? Impotriviri? Se 
înregistrează 9 „abţineri” :   Horia Irimia, Boşneac Valentin Samuel, Pascu Gheorghe, Rotaru 
Daniel, Bălteanu Ioan, Meşter Liviu, Voia Alexandru Iacob, Radomir Nicolae, Başag Viorel.
In ansamblu hotărârea. Cine este pentru? Se înregistrează 16 voturi „pentru”.Abţineri? 
Impotriviri? Se înregistrează 9 „abţineri” ::   Horia Irimia, Boşneac Valentin Samuel, Pascu 
Gheorghe, Rotaru Daniel, Bălteanu Ioan, Meşter Liviu, Voia Alexandru Iacob, Radomir 
Nicolae, Başag Viorel.
 

X
 
Se trece la discutarea punctului 9: 

-         Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.32/2006 
privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Teatrului G.A. Petculescu 
Reşiţa.

 
           Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Stiţi foarte bine că pentru a putea 
încadra personalul Teatrului, într-o treaptă superioară am făcut acel artificiu prin care am suplimentat 
numărul de posturi, iar acum le reducem ca să rămânem la numărul de angajaţi existent. Dacă aici 
sunt observaţii.
            Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Aici nu putem să lăsăm aşa şi să angajăm la vremea 
respectivă?
            Domnul preşedinte dr. Ing. SORIN FRUNZAVERDE: Aşa am propus în Consiliul Judeţean,  
în şedinţa trecută. Sunt trecute diferit, pentru că sunt hotărâri diferite.
            Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Dar e acelaşi principiu?
 
            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Sunt principii diferite aplicate la 
hotărâri diferite. Si mai e un principiu. Dacă faci parte din conducerea Consiliului Judeţean, spui 
anumite lucruri, când se elaborează un document. Nu am auzit de observaţiile tale la elaborarea 
documentului. Dacă aveţi observaţii la această expunere de motive.
            Articolul l, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 5, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se adoptă în unanimitate.
 

X
 
            Se trece la discutarea punctului 10:
 

-         Proiect de hotărâre pentru modificarea statului de funcţii contractuale al Direcţiei 
de Administrare a Domeniului Public şi Privat al judeţului Caraş-Severin, aprobat prin 
Hotărârea Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.104/2004, cu modificările şi 
completările ulterioare.

 
          Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Conform creşterii  vechimii 
 unor angajaţi de acolo,  se impune, în numărul de posturi existente, transformarea  a două 
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posturi.
            Dacă sunt observaţii?
Nu sunt.
            Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri?  Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri.  Se aprobă în unanimitate.  
            Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 5, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se adoptă în 
unanimitate.

X
           Se trece la discutarea punctului 11:
            

-         Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 
nr.167/29.12.2004, privind înfiinţarea Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a judeţului 
Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

 
     Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Este aceeaşi poveste, transformarea 
  a două funcţii în  acelaşi număr de personal, pentru doi angajaţi care pot beneficia de aceste 
drepturi. Dacă sunt observaţii?
            Nu sunt.
            Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 5, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 6, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate. 
 

X
            
            Se trece la puntul 12:
 

-         Proiect de hotărâre privind asocierea Consiliului Judeţean Caraş-Severin cu S.C. 
CARPATINA S.A. Bucureşti, pentru valorificarea şi punerea în valoarea a unei licenţe 
de explorare minieră.

 
      Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Nu sunt iniţiatorul acestui proiect 
de hotărâre, ar trebui să fie domnul Horia Irimia. 
      Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: In conformitate cu propunerile făcute în urmă 
cu două şedinţe , s-a organizat o solicitare de oferte competitive. Din evaluarea şi compararea 
celor două oferte, s-a ales societatea comercială CARPATINA S.A. Si este foarte bine că 
exploatăm această resursă a judeţului cu o firmă cu experienţă. Si aşa cred că trebuie să 
procedăm întotdeauna, prin oferte competitive. Pentru că se pare că dacă noi  zicem că sunt 
resurse  importante şi valoroase, atunci cred că acelaşi lucru vor aprecia şi potenţialii 
investitori.
            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Două observaţii. De asta avem 
compartiment pentru acest domeniu. Nu am avut suficientă experienţă şi nu am avut oameni 
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calificaţi. Sunt sigur că acest compartiment, prin oamenii pe care îi va avea, va da expertize 
corecte. Si punctul doi, suntem în faza de explorare a resursei de la Dognecea. Mai erau 
câteva observaţii de fond, dar sunt alte priorităţi.
            Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se adoptă în 
unanimitate.
 

X
 
            Se trece la punctul 13:
 

-         Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean nr.140/2006, 
privind asocierea Consiliului Judeţean Caraş-Severin cu S.C.APOLLINI COMPANY S.
R.L. pentru valorificarea şi punerea în valoare a unei licenţe de exploatare minieră.

 
         Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Am votat o dată această 
asociere . Agenţia Naţională a Resurselor Minerale a făcut nişte observaţii de formă în 
legătură cum ar trebui să se redacteze această hotărâre . Hotărârea modificată urmăreşte 
punerea de acord a ceea ce noi am decis cu observaţiile primite pe text de la Agenţia 
Naţională a Resurselor Minerale. Bănuiesc că cea cu CARPATINA am făcut-o în spiritul 
acesteia?
          Domnul secretar general ION IMBRESCU: Nu ne-am permis să introducem şi la 
SC CARPATINA, dar dacă le aprobăm, pe cale de consecinţă se aplică şi la SC 
CARPATINA. Ne-am gândit că poate cineva nu este de acord şi atunci nu le-am 
introdus. 
         Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Domnule Imbrescu, vreau să-
ţi spun un singur lucru. Dacă Consiliul Judeţean aprobă la punctul 13, modificarea 
hotărârii pe baza textului pe care l-a sugerat Agenţia Naţională a Resurselor Minerale, 
care nu modifică pe fond , nici altceva, să fiţi de acord să supunem la vot ca şi hotărârea 
de la punctual 12 să fie modificată în spiritul hotărârii de la punctul 13. Observaţii? Nu 
sunt.
      Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
      Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
      Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
      Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
      Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se adoptă în 
unanimitate.
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Supun votului dumneavoastră 
mandatarea domnului Imbrescu de a face şi pentru asocierea cu SC CARPATINA 
aceleaşi modificări solicitate de către ANRM. De acord? Cine este pentru? Abţineri, 
împotriviri? Se aprobă în unanimitate.

X
Se trece la punctul 14:
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-         Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului de cooperare dintre Consiliul 
Judeţean şi Consiliile locale interesate din judeţul Caraş-Severin pentru reabilitarea şi 
modernizarea sistemelor de iluminat public.

 
      Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Acum câteva săptămâni am 
informat Consiliul Judeţean că există o ofertă în legătură cu modernizarea şi reabilitarea 
iluminatului public din judeţ. Cu aceeaşi firmă a lucrat Reşiţa, Oraviţa, Băile Herculane . Este 
vorba de un reprezentant regional electric, care din ceea ce am studiat, repet, oferă cel mai 
modern sistem de iluminare . La acelaşi număr de lucşi  creşte intensitatea luminii şi 
consumul este de 60%. Firma respectivă ia creditul şi reabilitează întreaga reţea, acolo unde 
doresc localităţile şi oferă garanţie şapte ani de zile, recuperându-şi practic cheltuielile din 
consumul mai redus. Consiliul Judeţean nu acordă aici decât asistenţă tehnică . Nu e vorba de 
nici un fel de implicare financiară. Acest lucru nu se întâmplă decât acolo unde localităţile 
doresc. Vreau să spun că dacă vii de la Timişoara la Reşiţa, noaptea, vezi toate localităţile din 
Timiş foarte bine laminate, şi din nefericire în localităţile din Caraş-Severin nu vezi nimic. 
Iar localităţile din Timiş sunt iluminate cu acest sistem nou de iluminat. Si practic aici, firma 
respectivă solicită această asistenţă a Consiliului Judeţean fără nici un fel de garanţii din 
partea noastră, fără nici un fel de pretenţii din partea lor. In sala avem specialişti care au 
beneficiat de aceste instalări şi reabilitări ale sistemului de iluminat şi este foarte  bine. 
Observaţii?
            Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: Să înţeleg că aprobăm modelul 
contractului de colaborare.
            Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Si contractul.
            Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: Nu, modelul de contract. Aşa rezultă 
de aici. 
            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Aprobăm mandatarea mea de a 
semna un asemenea contract de colaborare. 
            Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: Corect. Aprobăm modelul de contract, 
unde este trecut la articol 1, mandatarea preşedintelui.
            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Aprobăm posibilitatea ca eu să 
fac acest contract iar tipul contractului este în anexă. Si nu facem acest  contract decât cu 
comunele care doresc. Condiţiile sunt foarte avantajoase. Iar Consiliul Judeţean nu are decât 
această implicare ca garant moral, iar consiliile locale nu investesc nici un ban în primă fază. 
            Domnul secretar general ION IMBRESCU: Noi prin direcţia care s-a creat, se acordă 
această asistentă, e vorba de direcţia unde e director Dan Stan.
            Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Observaţii? Nu sunt.
            Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
In ansamblu, hotărârea, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se adoptă în unanimitate.
              

X
 

            Se trece la punctul 15:
 

-         Proiect de hotărâre de modificare a anexei la Hotărârea Consiliului       Judeţean 
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nr.99/26.04.2006 privind utilizarea fondului de rulment pentru finanţarea unor investiţii, 
modificată ulterior.

 
      Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Aici, luăm de la investiţia de 
modernizare-faţadă exterioară a Consiliului Judeţean, în această fază şi dăm suplimentar la 
Fabrica de Lapte pentru că mai vor să cumpere o autoutilitară să meargă în teritoriu. Nu 
facem altceva, decât luăm de la noi şi dăm la alţii.
            Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: La Spitalul Judeţean sunt proprietari.
            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Situaţia Spitalului Judeţean o 
cunoaştem cu toţii, să vedem ce facem în octombrie, la rectificarea care va veni, ce fonduri 
vor fi. De asemenea, avem în vedere şi Staţia de Salvare. Dacă la ceea ce am propus, aveţi 
observaţii?
            Domnul consilier IOAN SPÂNU: In expunerea de motive este trecut 30.000 lei.
            Domnul invitat DORIN BUDA: Iniţial a fost 600 milioane, dar a trebuit să mergem cu 
300 milioane.
            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Alte observaţii? Nu sunt.
            Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
            Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se adoptă în 
unanimitate.

X
            Se trece la punctul 16:
 

-         Informare privind activitatea Serviciului  Încasare Taxe Locale din cadrul Direcţiei 
de Administrare a Domeniului Public şi Privat al judeţului Caraş-Severin.

 
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Observaţii? Nu sunt.
 

X
 

                                    Se trece la Punctul 17:
 Informare cu privire la stadiul proiectelor pentru programe de finanţare europeană depuse de  
Consiliul Judeţean.

 
Domnul preşedinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Observaţii? Nu sunt.
 

X
 
Se trece la Punctul 18:

-         Informare privind participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin 
la Forac, Republica Serbia, la invitaţia Consiliului Naţional al Minorităţilor Naţionale 
Române, în perioada 25-26 august 2006.

 
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Observaţii? Nu sunt.

X
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Se trece la Punctul 19:
-         Informare cu privire la participarea unei delegaţii din judeţul Caraş-Severin la 
Festivalul Internaţional de Tineret  „Banat fără frontiere”, în perioada 28-30 iulie 2006, 
la Biserica Albă –Serbia.

 
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Observaţii? Nu sunt.

X
Se trece la Punctul 20:

-         Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la o vizită, la Alibunar-Serbia, în perioada 17-19 august 2006.

 
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Observaţii? Nu sunt.
 

X
 
Se trece la Punctul 21: 

-         Informare cu privire la participarea unui delegat al Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la Jubileul localităţii Seleus, în perioada 12-13 august 2006, la Seleus, Serbia.

 
           Domnul preşdinte dr.ing.SORIN FRUNZAVERDE: Observaţii? Nu sunt.

X
 

Se trece la Punctul 22:
-         Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la o vizită în perioada 31.08.-02.09.2006, la Zrenjanin şi Novi-Sad, Serbia.

 
Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Observaţii? Nu sunt.

X
         Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Dacă la ultimul punct „întrebări, 
interpelări” sunt observaţii? Da, domnul Stefănescu, Chisăliţă  şi Ungur.
            Domnul consilier NICOLAE STEFANESCU: Pentru începutul de an şcolar, am 
înţeles că la nivel central sunt anumite manifestări ale sindicatelor şi aş vrea să ştim în judeţul 
Caraş-Severin care e poziţia sindicatelor din Caraş-Severin. Poate aflăm care e stadiul 
autorizărilor sanitare pentru spaţiile de învăţământ în Caraş-Severin.
            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: De la sindicat este cineva în 
sală?
            Nu sunt prezenţi.
            Domnul secretar general ION IMBRESCU: Luna viitoare, avem informarea 
învăţământului universitar şi preuniversitar.
            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: La şedinţa din octombrie să 
avem această informare la nivel de şcoli. Iar referitor la manifestările sindicatelor, nu sunt în 
subordinea noastră, sunt în subordinea primăriilor, şi eu am auzit că nu vor participa la 
deschiderea anului şcolar. Altfel, nu avem un punct de vedere.
            Domnul consilier IOAN CHISALITA: Am şi eu o precizare în legătură cu hotărârea 
pe care am aprobat-o privind resursele judeţului. Vă spuneam domnule preşedinte că ar trebui 
ca în acest compartiment să participe şi specialişti din domeniul silvic. Dumneavoastră aţi 
participat la şedinţa cu primarii şi aţi văzut pentru fondul forestier câte probleme se ridică. 
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Cred că unul – doi specialişti ar fi bine să fie cuprinşi în acest compartiment şi ar putea să 
rezolve problema de consultanţă care se ridică la nivelul primăriilor, în relaţiile cu Direcţia 
Silvică, sau cu Ministerul Agriculturii, pentru gospodărirea corespunzătoare a acestui fond 
forestier.
            Domnul consilier IOAN UNGUR: Aş vrea să adresez o întrebare cu acordul 
dumneavoastră şi prin dumneavoastră domnului director Buda să ne reamintească ce sumă a 
alocat Consiliul Judeţean pentru Festivalul Serbării Cetăţii.
            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Vă spun eu, 400 de milioane.
            Domnul consilier IOAN UNGUR: Atunci, mi se părea corect ca pe copertă invitaţiei, 
la  principalii sponsori, să fie trecut şi Consiliul Judeţean Caraş-Severin, pe lângă primărie şi 
ceilalţi sponsori.
            Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Rugămintea mea e ca în spiritul 
transparenţei care ar trebui să ne caracterizeze şi cred că ne caracterizează, şi în spiritul unei 
competiţii deschise, ar trebui ca toate angajările de la Consiliul Judeţean şi de la instituţiile 
subordonate să apară în presă, cetăţenii să afle când se ocupă cele două posturi de geolog şi 
Silvicultor.  Să apară la TV şi în  presa scrisă.
            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Pot să nu dau un răspuns acum?
            Domnul vicepreşedinte HORIA IRIMIA: Nu credeţi că e util?
            Domnul preşedinte dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE: Mă mai gândesc.
 
Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.
 
  
 
 
  P R E S E D I N T E ,                             SECRETARUL JUDETULUI,
 
dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE                     jr.dr. ION IMBRESCU
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